
 

 

Referat fra bestyrelsesmødet den 14.5.2019 kl. 19  
 
Tilstede var: Søren, David, Freya, Bjarke Andreas og Benjamin. 
Referat: Bjarke    
Næste bestyrelsesmøde: 19.06.19 kl. 19.00  
 
Maling af vinduerne  
Det blev diskuteret om vi skulle have en byggesagkyndig tilknyttet, men det viser sig at være meget 
dyrt. Bestyrelsen overvejer alternative løsninger.  
 
Altaner 
Altanforslaget komme ikke med i projekt maling af vinduerne. Der er ikke tid i bestyrelsen til det.  
 
Arbejdsweekend og haveudvalget  
Opgaver og forslag blev diskuteret.   
 
Kloaker 
Kloaker i gården repareres og Søren indhenter tilbud  
 
Sæbedispensere 
Sæbedispensere til vaskemaskinerne, David har taget kontakt til Nortec og vi har fået et tilbud vi vil 
acceptere. Men bestyrelsen vil se billeder af den endelige rørføring inden det endelig projekt kan  
godkendes af bestyrelsen.  
 
Støj  
Bestyrelsen bruger en del tid på at håndtere støjgener i en lejlighed.  
 
Skrald  
Øget skraldesortering har gjort det muligt at reducere antallet af ”rest”-skraldespande. Bestyrelsen 
opfordre alle til at affaldssortere, så vi kan understøtte Københavns kommunes intentioner om at 
blive co2 neutrale.  
 
Lamper der blinker 
Skriv til bestyrelsen hvis du opdager, at der en lampe der blinker. Din mail vil blive sendt til 
foreningens vicevært 
 


